
 

 

Coronamaatregelen en steun voor horeca 
Bespreekpunten bij agenderingsverzoek van SP, PvdA, VVD, 100% Groningen, Stadspartij en 
Student & Stad 
 
De afgelopen weken en maanden hebben verschillende partijen vragen gesteld over de problemen 
die horecaondernemers in Groningen ervaren met de coronamaatregelen. Daarnaast verschenen 
er in de media meerdere berichten over horecaondernemers die zich zorgen maken over de 
toekomst en het gebrek aan perspectief voor de Groninger horeca. Tot slot doen meerdere 
horecaondernemers een beroep op de overheid voor meer steun en maatregelen om 
toekomstperspectief te houden. 
 
De horeca vervult een belangrijke rol als het gaat om de aantrekkelijkheid van de binnenstad, onze 
lokale economie en de werkgelegenheid in Groningen. Daarom willen de indienende fractie de 
volgende punten bespreken: 
1. Zien raadsfracties en het college van B&W, naast en buiten de reeds genomen maatregelen 

zoals terrassen en soepele regelingen rondom gemeentelijke belastingen, meer en/of andere 
maatregelen om de lokale horeca de steunen?  

2. Op welke manier wordt het contact tussen de gemeente en de horeca georganiseerd? Wat 
vinden raadsfracties hiervan en hoe kan het college van B&W, waar nodig, dit verbeteren? 

3. Hoe denken raadsfracties dat de Groningse horeca stand kan houden wanneer het coronavirus 
en de (huidige) bijbehorende maatregelen het komende half jaar blijven bestaan? Heeft het 
college van B&W een plan voor de middellange termijn wat perspectief voor de horeca kan 
bieden?  

4. Wat vinden raadsfracties en het college van B&W van de aangedragen opties en alternatieven 
van de horeca? Zien zij ruimte en alternatieven die de horeca steunen en geen 
onaanvaardbare risico’s voor de volksgezondheid zorgen? 


